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تاپایانشهریورانجاممیشود
 تجهیز مأموران کلانتری ها 

به لباس دوربین دار

رئیس پلیس پیش��گیری ناجا گفت: طبق 
زمان بندی انجام شده تا پایان شهریورماه امسال 
تجهیز ماموران پلیس کلانتری ها و پاسگاه های 
کشور به دوربین های روی لباس، به اتمام خواهد 
رس��ید و از این تجهیزات به صورت گس��ترده 
اس��تفاده خواهیم کرد. س��ردار محمد شرفی 
درباره آخرین وضعیت تجهیز نیروهای پلیس 
کلانتری ها و پاسگاه های کشور به دوربین های 
نصب شده روی لباس به تسنیم اظهار داشت: 
در حال حاض��ر فرآیند تجهیز ماموران پلیس 
پیش��گیری به دوربین های روی لب��اس، آغاز 
شده است. رئیس پلیس پیشگیری ناجا افزود: 
ب��ا توجه به آغاز تجهیز نیروهای پلیس به این 
تجهیزات، توسعه بهره برداری از این دوربین ها 
در دس��تور کار قرار دارد. وی خاطرنشان کرد: 
طبق زمان بندی انجام شده تا پایان شهریورماه 
امس��ال تجهیز ماموران پلی��س کلانتری ها و 
پاسگاه های کشور به دوربین های روی لباس، به 
اتمام خواهد رسید و از این تجهیزات به صورت 

گسترده استفاده خواهیم کرد.

معاونوزیرعلومخبرداد
کاهش تعداد دانشجویان 

معاون آموزش��ی وزیر علوم در راس��تای 
طرح آمایش آم��وزش عالی به کاهش تعداد 
موسس��ات آموزش عالی اش��اره کرد و گفت: 
تعداد این موسسات از ۲ هزار و ۸۰۰ موسسه 
در سال ۹۲ به ۲ هزار و ۲۰۰ موسسه کاهش 
یافته است. مجتبی شریعتی نیاسر با اشاره به 
طرح آمایش آم��وزش عالی به مهر گفت: در 
ارتباط با این طرح گام های اساس��ی برداشته 
ش��ده اس��ت که می توان به کاهش جمعیت 
دانش��جویی اشاره کرد به طوری که جمعیت 
دانشجویی از ۴ میلیون و ۸۰۰ هزار دانشجو 
در س��ال ۹۲ به ۴ میلیون و ۷۰ هزار دانشجو 
رس��یده اس��ت. وی گفت: همچنی��ن تعداد 
موسس��ات آموزش عال��ی از ۲ه��زار و ۸۰۰ 
موسس��ه در س��ال ۹۲ ب��ه ۲ ه��زار و ۲۰۰ 
موسس��ه کاهش یافته است. معاون آموزشی 
وزارت علوم اف��زود: از برنامه های دیگری که 
در راس��تای طرح آمایش آموزش عالی انجام 
ش��ده می توان به س��اماندهی موسس��ات در 
حال توس��عه اشاره کرد که برای هرکدام یک 

ماموریت محوری پیش بینی شده است. 

کشف محموله بزرگ قاچاق 
مشروبات الکلی

چهارمین جلس��ه دادستان تهران با قضات 
دارای پایه قضایی در س��ال جاری روز یکشنبه 
برگزار ش��د که در این جلسه دادستان تهران 
از کش��ف یک محموله بزرگ قاچاق مشروبات 
الکل��ی خب��ر داد. ب��ه گ��زارش »وطن امروز«، 
جعفری دولت آبادی گفت: یک محموله بزرگ 
قاچاق مشروبات الکلی خارجی به میزان ۲۱ تن 
حین ورود به کشور از مبادی رسمی کشف شد. 
وی افزود: این کش��ف مؤید جسارت مجرمان 
در این حوزه اس��ت. دولت آب��ادی ادامه داد: با 
همکاری گمرک، وزارت اطلاعات و دادستانی 
تهران مشروبات الکلی مکشوفه در محل اداره 
گمرک معدوم ش��د و این کشف هشداری به 
باند های قاچاق است که در این زمینه فعالیت 
می کنند و تلاش دارند مشروبات الکلی به کشور 
وارد کنند و در اختیار دیپلمات های خارجی در 

ایران قرار دهند.

رئیسمجلسمطرحکرد
نحوه پرداخت بدهی دولت 

به شهرداری تهران
رئیس مجلس ش��ورای اسلامی زمان مجاز 
ب��رای تأخیر در پرداخ��ت بدهی های دولت به 
ش��هرداری را اعلام کرد. علی لاریجانی، رئیس 
مجلس در پاس��خ به س��والی مبن��ی بر اینکه 
دول��ت تا چه زمانی مجاز به تأخیر در پرداخت 
بدهی های خود به ش��هرداری تهران است، به 
باشگاه خبرنگاران گفت: دولت به همان اندازه 
که در بودجه در نظر گرفته ش��ده است، اجازه 
دارد پرداخت بدهی های خود به ش��هرداری را 
به تأخی��ر بیندازد. رئیس مجلس تصریح کرد: 
پرداخت باقی این بدهی ها هم در بودجه سال 
آینده دنبال خواهد شد. گفتنی است در حال 
حاضر رقم مشخصی درباره بدهی های دولت به 
شهرداری موجود نیست، در حالی که در دوره 
مدیریت شهری سابق این رقم ۱5 هزار میلیارد 
تومان اعلام شده بود. برخی می گویند ۸ هزار 
میلیارد تومان مبلغ بدهی هایی است که دولت 
صرفا مجاز به پرداخت آنهاست و با پایان سال 

دیگر نمی توان در سال بعد آن را مطالبه کرد.

مدیرعاملشرکتمترویتهرانوحومه:
دولت ۲۰ میلیارد اعتبار متروی 

اسلامشهر را نداد

مدیرعامل شرکت متروی تهران و حومه در 
باره س��اخت متروی اسلامشهر گفت: دولت در 
سال گذشته برای س��اخت متروی اسلامشهر 
۲۰ میلی��ارد توم��ان پیش بینی ک��رده بود که 
تخصیص داده نش��د. علی امام درباره س��اخت 
متروی پردیس، به فارس گفت: ساخت متروی 
پردیس در اختیار شهرداری تهران نیست. وی 
درباره س��اخت متروی اسلامشهر گفت: دولت 
 در سال گذشته برای ساخت متروی اسلامشهر

 ۲۰ میلی��ارد توم��ان پیش بینی ک��رده بود که 
تخصیص داده نش��د. مدیرعامل شرکت متروی 
ته��ران و حومه گفت: کاری ه��م در این زمینه 
انجام نشده است. ش��هرداری اسلامشهر پیگیر 
اس��ت تا این خط راه اندازی شود. وی همچنین 
درباره تکمیل خطوط 6 و ۷ مترو گفت: با افتتاح 
خط 6 روزانه یک میلیون و ۱۹ هزار مسافر با مترو 
در این خط جابه جا می ش��وند. به گفته امام، در 
خط 6 از میراث تاریخی تهران حفاظت شده، این 
خط مترو در نیمه جنوبی تغییر مسیر می دهد. به 
اعتقاد وی، امروزه مسائلی درباره حفاری های مترو 
بیان می شود که باعث خشک شدن چشمه علی 
شده است اما دس��تگاه TBM  از این محدوده 
عب��ور کرده و از این پس افزایش س��طح آب در 

محدوده چشمه علی را خواهیم داشت.

بهار ۹۷، آلوده ترین بهار پایتخت

سخنگوی ش��رکت کنترل کیفیت هوای 
ته��ران گفت: امس��ال تعداد روزه��ای آلوده 
بهار به ۱۴ رس��ید که در مقایس��ه با ۲ سال 
گذش��ته، آلوده ترین بوده اس��ت. به گزارش 
»وطن ام��روز«، لیلا نظری اف��زود: از ابتدای 
به��ار ه��وای ته��ران  ۸ روز پ��اک و ۷۱ روز 
سالم داشت که از این نظر نیز هوای بهار ۹۷ 
نسبت به سال های اخیر افت کیفیت داشته 
است. سخنگوی شرکت کنترل کیفیت هوای 
تهران گفت: امس��ال نیز مانند سال های ۹5 
و ۹6، ه��وا روز بحرانی و ناس��الم برای همه 
نداش��ت و وضعیت هوا طی س��ال های اخیر 
هیچگاه مانند پاییز و زمس��تان به ش��رایط 
وخیم نرس��یده است. گفتنی اس��ت در روز 
ابتدایی تابستان ۹۷ نیز کیفیت هوای تهران 
به دلی��ل افزایش آلاینده ازن، ناس��الم برای 
گروه های حس��اس با ش��اخص ۱۰۸ شد تا 

دومین فصل سال با هوای آلوده آغاز شود.

پاسخ آموزش و پرورش 
به گزارشی در »وطن امروز«

روابط عمومی وزارت آموزش وپرورش پیرو 
درج مطلبی با عنوان »آموزش وپرورش اولویت 
آخر دول��ت!« م��ورخ ۹۷/3/۲۸ توضیحاتی را 

ارسال کرده است که به عینه منتشر می شود:
1- از س��ال ۱3۹۴ تاکن��ون تع��داد 36۲۰۰ 
)سی وشش هزارودویس��ت( نف��ر ب��ا توجه به 
مجوزه��ای صادره از س��وی س��ازمان اداری و 
استخدامی کشور از طریق برگزاری آزمون های 
اس��تخدامی و کنک��ور سراس��ری از می��ان 
فارغ التحصیلان کشور در این وزارتخانه جذب و 
استخدام شده اند. در ضمن با توجه به مجوزهای 
ش��ماره ۱66۷۲۰۷ مورخ ۹6/۱۱/۱۰ سازمان 
مذکور در س��ال جاری تع��داد ۱5۰۰۰)پانزده 
هزار( نفر دیگر نیز از طریق آزمون استخدامی 
م��ورخ ۹۴/۴/۱5 جذب و اس��تخدام خواهند 
ش��د، نظر وزارت متبوع در ارتباط با نیروهای 
حق التدریس مش��مول قان��ون تعیین تکلیف 
معلمین حق التدریس و آموزش��یاران نهضت 
س��وادآموزی مصوب ۹5/6/3 مجلس شورای 
اس��لامی، ش��رکت نیروهای مذکور در آزمون 
استخدامی است که این موضوع نیز به مراجع 

ذی صلاح اعلام شده است.
2-حق��وق و مزایای کلیه کارکنان مش��مول 
قان��ون مدیریت خدم��ات کش��وری از جمله 
معلمان عزیز همانند سایر دستگاه های اجرایی 
مش��مول قانون یادش��ده با توجه به مصوبات 
و دس��تورالعمل های ص��ادره از س��وی مراجع 
ذی صلاح تعیین و پرداخت می گردد، امیدواریم 
با حمایت مس��ؤولین گرامی، بودجه مورد نیاز 
آموزش وپرورش در قانون برنامه ششم توسعه 
تامین و موانع افزایش حقوق و... برطرف شود تا 
امکان افزایش حقوق فرهنگیان مانند کارمندان 

سایر دستگاه های دولتی فراهم گردد.

نبضجامعه

گ�روهاجتماعی:با گذشت بیش از ۴ 
س��ال از جنجال بورسیه ها و حواشی 
پنهان و آش��کار آن کم��اکان حق و 
حقوق از دس��ت رفته دانش��جویان 
اس��تیفا نش��ده و بس��یاری از آن��ان 
در هزارت��وی برخ��ی بی تدبیری ه��ا 

سرخورده و بی انگیزه شده اند.
ای��ن در حالی اس��ت که به دلیل 
نبود شفافیت حتی اصل بروز تخلف 
در هاله ای از ابهام قرار دارد و مدیران 
وق��ت وزارت عل��وم در ارائه اس��ناد 
تخلف مورد ادعای ش��ان ناکام بودند 
و نتوانس��تند دلایل محکمه پسندی 
به دس��تگاه قضای��ی و افکار عمومی 

ارائه کنند.
رهبر انقلاب هم چندی پیش در 
دیدار دانش��گاهیان به وضوح بر حق 
دانش��جویان در موضوع بورس��یه ها 
صحه گذاش��تند و فرمودند: »یکی از 
غلط تری��ن کارهایی ک��ه در یکی دو 

س��ال گذش��ته اتفاق افتاد، این موضوع بورسیه ها 
بود. اگر راست هم بود که البته بعدا تحقیق کردند 
دیدند به آن ش��کل راس��ت هم نیست، آن طوری 
ک��ه روزنامه ها ب��ا آن بازی کردند ه��م نبود، به ما 
گزارش ه��ای دقیق و بر اس��اس بررس��ی ها دادند، 
راهش این نبود که ما مساله ای را روزنامه ای کنیم. 
جنجال درست کردن، حاشیه درست کردن است و 
این سم برای محیط علمی است که باید با آرامش 

کار خودش را بکند. 
این س��م را متاس��فانه افرادی براس��اس همان 
پایه های بینش فکری مبتنی بر سیاس��ی کاری و 
سیاس��ت بازی به کام دانشگاه های کشور ریختند، 
چ��را؟ علاوه ب��ر اینکه ظلم هم ش��د- به خیلی ها 
ظلم شد- هم خلاف قانون بود این کار هم خلاف 
تدبیر بود، هم خلاف اخلاق بود؛ آن وقت مدام دم 
از اخلاق می زنند. توبه فرمایان چرا خود توبه کمتر 
می کنند! این کار اخلاقی بود؟ حاشیه سازی نشود. 

نگذارید محیط آموزش عالی اسیر حواشی بشود«.
جریانسازیگروههایسیاسیبود ■

فرهاد فلاحتی، عضو کمیسیون آموزش مجلس 
از جمله کارشناسانی است که ماجرای بورسیه ها 
را غلوش��ده و کار گروه های سیاسی می داند. وی 

ب��ه »وطن ام��روز« می گوید: 
موضوع بورسیه ها بیش از آنکه 
حاکی از یک ط��رح و برنامه 
فساد آموزش��ی باشد، ناشی 
تبلیغاتی  از فضای مس��موم 
از سیاس��یون  ب��ود. گروهی 
می خواس��تند ی��ک مس��یر 
انحرافی ایجاد کنند که البته 

تا حدودی هم موفق شدند. آنها با شانتاژ تبلیغاتی 
افکار عمومی و قشر دانشگاهی را حساس کردند 
اما در عمل دست شان خالی بود و نتوانستند سند 
و مدرک محکمه پسندی را به نهادهای نظارتی و 

قانونی ارائه کنند. 
وی گفت: در بررس��ی ها مش��خص شد میزان 
تخلفات کمتر از آن چیزی بود که در رسانه ها مطرح 
می شد، به هر حال در همه دوره ها تعدادی با زد و 
بند و ارتباط بازی در سیس��تم آموزش عالی کشور 
جذب شده اند. این موارد در دوره های قبلی بیشتر 
بوده اما رس��انه های مدعی شفافیت به دلیل اینکه 
آنها از حزب و باند و جریان سیاسی خودشان بودند 
به موضوع نپرداختند، حال آنکه این تخلفات اندک 
را پررنگ و به تعداد زیادی از دانشجویان و نخبگان 

بی گناه تعمیم دادند.
فلاحتی گفت: بسیاری از 
دانش��جویانی ک��ه در موضوع 
بورسیه ها نام آنها به میان آمده 
است تخلف خاصی نداشتند، 
بنابرای��ن در وهل��ه اول ح��ق 
و حقوق��ی که از دانش��جویان 
بورسیه تضییع شد، باید استیفا 
ش��ود. به هر حال حیثیت علم��ی و آبروی آنها در 
معرض خطر قرار گرفت، بیش��تر بورسیه ها که ما 
بررسی کردیم مشکلی نداش��تند و تخلف هم در 
حد افراد انگشت ش��ماری ب��ود که موضع مجلس 
هم حمایت از این افراد نیست، این موضوع در قوه 
قضائیه هم مطرح ش��ده و پرونده همچنان مفتوح 

است.
چشمانتظاراحقاقحق ■

همچنی��ن حجت الاس��لام علیرضا س��لیمی، 
نماینده مردم محلات در مجلس و عضو کمیسیون 
آموزش مجلس هم با اش��اره به فرسایش��ی شدن 
موضوع بورسیه ها، خاطرنشان کرد: در بررسی های 
کمیس��یون آموزش و اصل ۹۰ مجلس مش��خص 
شد تخلفات صورت گرفته محدود است و در حق 

بسیاری از فارغ التحصیلان و نخبگان 
دانشگاهی اجحاف ش��ده است. وی 
اف��زود: نامه ای مش��ترک از س��وی 
کمیسیون آموزش و اصل ۹۰ مجلس 
به قوه قضائیه ارس��ال ش��ده است و 
مصران��ه از قوه قضائی��ه می خواهیم 
درباره بورسیه ها با متخلفان برخورد 
کن��د، چ��را ک��ه ب��ه دلی��ل برخی 
بداخلاقی ه��ا حیثیت و اعتبار علمی 
دانشجویانی که مشکلی هم نداشتند 
مورد تردید و خدشه جدی واقع شد.

وی با تاکید بر اینکه وزارت علوم 
درباره حل موضوع بورسیه ها به دنبال 
خرید زمان است، گفت: به رغم دستور 
وزیر علوم درباره بورس��یه ها اما اراده 
ج��دی در زیرمجموع��ه وزارت علوم 
وجود ندارد و ش��اهد س��نگ اندازی 
دانشگاه ها در این مورد هستیم که به 
هر حال مس��ؤولیت ها را متوجه وزیر 

علوم می کند.
عدالتقربانیتبرئهنشود ■

از سوی دیگر شماری از دانشجویان بورسیه با 
ارسال نامه سرگشاده ای از قوه قضائیه درخواست 
کردند حال که بسیاری از مظلومان با مراجعه به 
دادستانی و دادسرا از عاملان این ظلم و جنجال 
به اته��ام ایراد افترا و نقض حقوق قانونی، نش��ر 
اکاذیب و هتک حیثیت به قصد تشویش اذهان 
عمومی ش��کایت کرده اند و چند س��ال است که 
منتظر صدور حکم و اعاده حقوق از دس��ت رفته 
خویش هس��تند، مبادا با طولانی شدن دادرسی 
و برخی کارش��کنی ها، عدال��ت قربانی و ظالمان 
تبرئه شوند. در ادامه این نامه تصریح شده، جهت 
احقاق حق و رس��یدگی به مشکلات دانشجویان 
بورس��یه جلس��ات متعددی در کمیسیون های 
آموزش و تحقیقات و اصل ۹۰ مجلس تش��کیل 
شد و تنها در یکی از جلسات به تخلف و فرافکنی 
وزارت علوم در تعیین تکلیف موضوع بورس��یه ها 
تصریح شد و بیشتر قریب به اتفاق اعضای جلسه 
خواس��تار معرفی مدیران متخلف به قوه قضائیه 
شدند. حال دادخواهی دانشجویان به محضر قوه 
قضائیه انجام ش��ده و همگان چشم انتظار اقدام 

انقلابی مسؤولان قضایی هستند.

آوایشهر

فلاحتی،عضوکمیس�یونآموزش:
رس�انههایمدع�یش�فافیتب�ه
موضوعنپرداختن�د،حالآنکهاین
تخلفاتان�دکراپررنگوبهتعداد
زی�ادیازدانش�جویانونخب�گان

بیگناهتعمیمدادند
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رئیسکمیتهامدادگلایهکرد

عملینشدنوعدهدولتبرایمددجویان

معاونبیمهایسازمانتأمیناجتماعیعنوانکرد

شناسایی۸0هزارهمپوشانیبیمهای

رئیسپلیسراهوراعلامکرد

ممنوعیتشمارهگذاریموتوسیکلتهایکاربراتوری

رئیسادارهآموزشوپرورشاستثناییتهرانخبرداد

آغاز»سنجشسلامت«نوآموزان

گ�روهاجتماع�ی:رئیس کمیته 
امداد امام خمینی)ره( به تشریح 
دلایل اجرانش��دن مصوبه ۱۴ قان��ون بودجه برای 
افزای��ش ۱3 درصدی دریافتی مس��تمری بگیران 
تح��ت حمایت این کمیته در س��ال ۹۷ پرداخت. 

پرویز فت��اح درب��اره  میزان 
تغییر در مستمری مددجویان 
تحت پوشش این کمیته در 
سال ۹۷ به خانه ملت گفت: 
این تغییر تنه��ا در مصوبه و 
کاغذ ب��وده و با اینکه تبصره 

۱۴ قان��ون بودجه که مجلس در جه��ت دفاع از 
محرومان، نیازمندان و مستمری بگیران مصوب و به 
دولت نیز ابلاغ کرده است و ایجاد آن باعث افتخار 
این مجموعه بوده، اما تاکنون اجرا نشده است. وی 
در ارتباط با دلیل  اجرایی نشدن این مصوبه گفت:  
اجرای این مصوبه منوط به تصویب دستورالعمل 
در دولت اس��ت که تاکنون محقق نش��ده است و 
به رغم توافقاتی که در 3 ماه گذش��ته با س��ازمان 
مدیریت و برنامه ریزی کش��ور، وزارت تعاون، کار و 

رفاه اجتماعی و س��ازمان بهزیستی داشته ایم و به 
مرحله امضا هم رس��ید اما هنوز اجرا نشده است. 
فتاح خاطرنش��ان ک��رد: این موضوع باعث ش��د 
نتوانیم میزان مستمری مددجویان تحت پوشش 
کمیت��ه امداد امام خمینی)ره( را افزایش دهیم، از 
س��وی دیگر در پی بروز این 
مش��کل افراد پش��ت نوبتی 
نی��ز نتوانس��تند وارد چرخه 
حمایتی این کمیته ش��وند، 
چرا که س��قف اعتبارات مان 
پر ش��ده اس��ت و باید برای 
ارتقای چتر حمایتی این کمیته از ظرفیت تبصره 
۱۴ استفاده می کردیم که تاکنون عملیاتی نشده 
است. رئیس کمیته امداد امام خمینی)ره( گفت: 
ما همچنان منتظر هس��تیم با توجه به قولی که 
دولت داده اس��ت اعتبارات لازم ب��رای اجرای این 
مصوبه تامین شود که در پی آن بتوانیم هم میزان 
مستمری مددجویان تحت پوشش کمیته امداد را 
افزایش دهیم و هم افراد پشت نوبتی را در چرخه 

حمایتی این کمیته وارد کنیم.

گروهاجتماع�ی:معاون بیمه ای 
اجتماع��ی،  تامی��ن  س��ازمان 
از شناس��ایی ۸۰ ه��زار همپوش��انی بیم��ه ای با 
صندوق  های دیگر خبر داد و گفت: حذف این افراد 
در دس��تور کار قرار دارد. محمدحس��ن زدا درباره 

افرادی که علاوه بر بیمه تامین 
اجتماع��ی از بیمه  های دیگر 
نیز استفاده می کنند، به مهر 
گفت: مدتی است که عملیات 
شناسایی این افراد آغاز شده 
اس��ت و تاکن��ون مش��خص 

ش��ده تعدادی از بیمه ش��دگان م��ا از ۲ نوع بیمه 
اس��تفاده می کنند. وی افزود: ۸۰ هزار همپوشانی 
بیمه ای میان بیمه شدگان تامین اجتماعی با سایر 
صندوق  های دیگر شناس��ایی ش��ده که بر اساس 
برنامه ریزی  های انجام ش��ده قصد داریم نس��بت 
به خروج آنها از یکی از بیمه ها و رفع همپوش��انی 
اقدام کنیم. معاون بیمه ای سازمان تامین اجتماعی 

تاکید کرد: هنوز به این افراد که همپوشانی بیمه ای 
آنها در س��امانه آماری ما ثبت شده است اطلاعی 
نداده ایم و پس از شناسایی دقیق برای خارج شدن 
آنها اقدامات لازم را انجام خواهیم داد. زدا با اشاره 
به اینکه بخش��ی از همپوشانی بیمه ای با صندوق 
روس��تاییان و عش��ایر است، 
گف��ت: به محض مش��خص 
ش��دن صندوق  های بیمه ای 
که این اف��راد علاوه بر تامین 
اجتماع��ی در آن عضوی��ت 
دارند، به صندوق مربوط اعلام 
خواهیم کرد. وی همچنین درباره آخرین اقدامات 
انجام ش��ده درباره بیمه کارگران س��اختمانی نیز 
گفت: براساس اقدامات انجام شده تاکنون بیش از 
۱۰۰ هزار نفر شناسایی شده  اند که از بیمه کارگران 
س��اختمانی اس��تفاده می کنند ام��ا در این حرفه 
مشغول به کار نیستند که سازمان تامین اجتماعی 

نسبت به حذف بیمه آنها اقدام کرده است.

گ�روهاجتماع�ی:رئیس پلیس 
راه��ور درب��اره ش��ماره گذاری 
موتوس��یکلت کاربراتوری گفت: ب��ه هیچ عنوان 
موتورهای کاربراتوی ش��ماره گذاری نمی شود. به 
گزارش آنا، سردار تقی مهری، رئیس پلیس راهور 

ناجا در نخس��تین نشس��ت 
تخصص��ی رؤس��ا و مدیران 
پلیس راه و راهور ناجا اظهار 
داشت: طبق آمارها در حال 
حاضر 3 ه��زار و ۴۰۰ نقطه 
شده  شناس��ایی  حادثه  خیز 

که از این تعداد ۲ هزار نقطه حادثه خیز در درون 
شهرها شناسایی شده است. وی با بیان اینکه بنا 
بر قانون عیوب این نقاط باید تا پایان برنامه چهارم 
توسعه مرتفع می شد اما به دلایل گوناگونی چون 
کمبود اعتبارات این اتفاق رخ نداده اس��ت، اضافه 
کرد: نوروز امس��ال ۲۰ درص��د از جان باختگان و 
تصادفات رانندگی به واسطه این نقاط حادثه خیز 
بوده اس��ت. رئیس پلیس راهور ناجا در پاسخ به 
پرسشی درباره کاهش سرعت در آزادراه ها اظهار 

داش��ت: به صورت کلی پلیس با کاهش سرعت 
موافق نیست اما در برخی محورها، حاشیه شهرها 
یا نزدیکی ش��هرها پلیس با ای��ن موضوع موافق 
است، چرا که ممکن است سرعت بالا باعث وقوع 

تصادفات شود، بویژه در حاشیه شهرها.
رئی��س پلی��س راه��ور 
ناج��ا درباره ش��ماره گذاری 
موتوسیکلت های کاربراتوری 
هم خاطرنشان کرد: به هیچ 
کاربراتوی  موتورهای  عنوان 
ش��ماره گذاری نمی ش��ود و 
در حال حاضر تنها موتوس��یکلت های انژکتوری 
ش��مار ه گذاری می ش��ود. مه��ری در پاس��خ به 
پرسش��ی درباره حمل سگ در خودرو نیز گفت: 
با رانندگانی که سگ در آغوش گرفته و رانندگی 
کنند، همچنین رانندگانی که در حالت نامتعادل 
و با مصرف موادمخدر یا الکل مبادرت به رانندگی 
کنند برخورد لازم خواهد ش��د، پلیس به صورت 
قاطع با هنجارش��کنان بویژه آنهایی که تخلفات 

حادثه ساز داشته باشند  برخورد می کند.

گ�روهاجتماعی:رئی��س اداره 
اس��تثنایی  آموزش وپ��رورش 
ش��هر تهران با اش��اره به آغاز طرح س��نجش 
س��لامت نوآموزان، گفت: پیش بینی می ش��ود 
امس��ال ۹5 ه��زار نوآم��وز و ۱5 ه��زار و 5۰۰ 

پیش دبستانی در ۴۸ پایگاه 
اولی��ه مورد س��نجش قرار 
گیرن��د. به گزارش ایس��نا، 
ش��هناز کریمی در مراس��م 
س��نجش  طرح  افتتاحی��ه 
ورود  بدو  نوآموزان  سلامت 

به دبستان در تهران گفت: سال گذشته حدود 
۱۰۱ ه��زار نوآموز بدو ورود به دبس��تان و ۱5 
هزار نوآموز پیش از دبستان تحت پوشش طرح 
قرار گرفتند. وی افزود: هر چقدر سنجش زودتر 
انجام ش��ود مداخلات ما موثر      تر است. به گفته 
رئیس اداره آموزش وپرورش اس��تثنایی ش��هر 
ته��ران، پیش بینی می ش��ود امس��ال ۹5 هزار 

نوآموز و ۱5 هزار و 5۰۰ پیش دبس��تانی در ۴۸ 
پایگاه اولیه مورد سنجش قرار بگیرند. کریمی 
با بیان اینکه نوآموزان به نزدیک ترین مدرس��ه 
محل س��کونت مراجع��ه کنند ثبت ن��ام انجام 
می ش��ود، افزود: در نهایت جای دهی مناس��ب 
دانش آم��وزان ب��ا توجه به 
وضعیت ش��ان در م��دارس 
مش��خص می ش��ود. هزینه 
س��نجش ۲5 ه��زار تومان 
اس��ت و برای دانش آموزان 
کم بضاعت به صورت رایگان 
انجام می ش��ود. رئی��س اداره آموزش وپرورش 
استثنایی ش��هر تهران با اشاره به خدمات دهی 
در پایگاه ه��ا ب��ا ۴35 نی��رو گف��ت: یک��ی از 
چالش های ما این بود که س��ال گذش��ته مردم 
بموقع جه��ت ثبت نام مراجع��ه نمی کردند لذا 
درخواست می کنیم امسال طبق نوبت های داده 

شده در پایگاه ها حضور یابند.

چهرهروز

بیمه

راهور

نیمکت

پروندهظلمبهدانشجویانبورسیهواردفازتازهایشدهاست

چشم  انتظار احقاق حق 
دانشجویانبورسیه:عدالتقربانینشود؛ظالمانتبرئهنشوند

بازتاب


